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Tisrt~It I ,Irx°>k text

A (lázszabály 91 §-a alapján íráskeli kérdést kívánok ben}újtan kell i-+'i'antás Nemzet i
fejlesztési Miniszterhez , .További kérdések a t4iag;ar Állami Földtani lrtf xhf sarcáról? "
cimrne.l .

Tis, ett Miniszter li r

2011 . jícnitis 28-án irásl élt kérdést nyújtCrttani be Ónhöz,,Mi lesz a Magyar Allanú Földtan i
Intézet jöv ője''" itntnel, merre adott részfeles válaszát köszönettel megkalstarn A válaszában
foglaltak alapján újabb kérdések merültek fel bennem melyeket Délen levelemben foglatok
össze az előző kérdésemre adattNfiM 12438IF12t11 I iramánvvstrukiúrala szemit :



Ad. 1-hez :

Mi az indoka annak, hon,° az Eddig flíggetlen inté rnényt a Magyal- Bányászati es Földtan i
I ivataIhcrz, mint középútinyitöi szervhez rendelték? Válrtszáksól az tűnik ki, hogy erre a
korábban elkövetett gazdasági szabálytalanrágók miatt került sor. Ha ez az ok, úgy az
alárendeltség milyen módon nyújt garanciát ezen szabálytalanságok jöv őbeni elkerülésére ?

Milyen jellegŰ és milyen mérték ű gazdasági szabálytalanságok voltak, felderítésre kerültek-c ,
kik követték el ezekeket ?
Volt-e elszámoltatás, felelóssí gie vonás ezen ügyekbe n
Ismertek-e ezek az eseményék és az elkövetők a közvélemény előtt ?

Időközben befejez ődött-e a NI[ÁFI szakmai anúködésével kapcsolatos felülvizsgálat? K i
végeztervégzi ezt, van-e eredménye, ha van, ágy ml a lényege ?
A vizsgálat eredményeként terveznek-e felvenni a kozeljővőbcn új munkatársakat az
Intézetbe? Ha igen, erre mikor kerülhet sor?

A MAFI épületének rekanstrukciójávtl kapcsolatban szeretném megkérdezni, milyen külső
forrásra gondol? Európai Uniós támogatás, rnaganhorrás? A küls ő forrásfok bevonás a
jelentheti-e az épület tulajdon-, vaby.uzemeltetoí jogviszonyáriak bármilyen valtozását ?
Az eltelteid őben körvanRlafodik-e, milyen intézmenv, állami szerv kaphatna helyet az intéze t
épületében? Ideiglenes, vagy végleges elhelyezésr ől lenne szó? Az intézmzny szakinai . vagy
t1iamigazgatasi szerv_ lenne-e ?
Uj intézmény betelepítése helyett nem tartana-e ésszerűt el, az Intézet adattárának
visszatelepítését a 13ánvahivatalböl az Intézet épületébe, hiszen az a MAII tulajdonát kép-ez:ó
anyag, melyet a dolgozók 110 év során alkottak és őriztek még?
Az épület tervezett rekonSteukciója mellett terveznek-e technikai fejlesztést az Intézetbe n
folyó szakmai munka tamogatása érdekében? Az épület rekonstrukcipjánal éssrerünefc látszi k
az épület ttiztt naági rendszerének meger ősítése, tcrfgyelö kamerák felszerelése az épüle t
homlok tatán,



Egyéb kértiéseirti :

Tervezik-e szabályozni az Intézet tevékenységi köréhez hasonló tevékenységekben

szolgáltató profitorientált magáncégekműködését es viSszaállítatti a Magyar Allami Földtan i
Intézet hatösás i jogki`irét?

Van-e minisztériumi elképzelés a Magyar AllarrTZ Ftildtaní Intézet telephelyeinek jöv őjéről
(Tudomásanm szerint hárnrrt van az országban, egynákóczibányán, egy Oroszlány környékén,
a harmadik talán Pécs közelében), cos az ott található rnintakkal kapcsolatian ?
Az Intézet anyagának időtálló megőrzése, €s hozzáférhetőségének korszerűsítése érdekébe n
szükséges lenne egy digitális leltár mind az összes ásványról, kQzet-, fúrásmirttártsl, valamint
az összes dokumentumról, térképrol, kiadványról, könyvtári gyűjtemény minden tagjáról, ami
a MM.' I gyűjteményében van- Lesz-e lehetősége, forrása az Intézetnek arra, hogy egy ilye n
adatrnegőraö, hozzáférést segtto technológiát bevezessen és azt adataival feltoltsé <?

A kérdésekre a választ az Ursrú~űlés ülésén kívül, írásban ítélet».
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